

Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8.

Tirsdag den 13. juni 2023 kl. 19.00.

Deltagere: Elva Lyth, Betinna Jensen, Erick Jens Christiansen, Egon Madsen og Lars Mogensen.

1. Referater

Lars blev valgt som referent.

Referatet fra seneste møde den 9. maj blev godkendt.

2. Skabe i opgangen

Opfølgning på hvordan det går med opslag og informationer i glasskabene i hver opgang.

Der er kommet en månedlig kalenderoversigt, der viser aktiviteter i området. Derudover er der et fast opslag om viceværterne og kontakt til Ungdomsbo. Bestyrelsen var generelt tilfreds med indholdet, som det ser ud nu.

3. Hassans hus

Der har været afholdt aktivitetsmøde i det nye hus på Storegade. Det kommer ikke længere til at hedde Hassans hus, men derimod kvartershuset. Der var en del forslag til aktiviteter i huset, og der kommer også et nyt møde, men der er endnu ingen informationer om hvornår.

4. Indflytter-poser

På seneste møde blev det aftalt, at bestyrelsen ville prøve at give nye beboere en velkomst-pose med diverse informationer om afdelingen og områdets aktiviteter.

Der blev fremvist eksempler på poser til udlevering, som Elva havde indkøbt.

Der var følgende forslag til indhold: Træffetider for afdelingsbestyrelsen, poseudlevering, kontortiden til kundeservice, råderet inde og ude, information om Krydset og fritidsaktiviteter, information om vaskeri, beboerdemokrati, affaldssystemet.

Lars laver sammen med Jens udkast til velkomstbrev ud fra det foreslåede indhold og fremlægger det på næste bestyrelsesmøde til august.

5. Kælderrum

Der skal laves en ny besigtigelses-runde til, for at få styr på de sidste kælderrum og hvad de bliver brugt til. Vigtigt at slå fast, at man ikke kan give kælderrum videre til andre, og at Ungdomsbo har en ekstra-nøgle, så de kan komme ind. Det er heller ikke tilladt at bruge strøm til f.eks. fryserne m.m.

Forslag om at der skal koste et lille beløb at have et ekstra kælderrum. Dette tages op igen til forberedelsen af næste afdelingsmøde.

6. Styregruppen

Der er blevet afholdt møde, hvor de tre afdelinger der er repræsenteret, blev bedt om at komme med udkast til vedtægter og stemmefordeling. Jens arbejder videre med det, evt. sammen med Egon. Det nye forslag tages op på bestyrelsesmødet i august.

7. Råderet

Ungdomsbo er i gang med at sætte Råderetskataloget sammen, efter at alle afdelingsmøderne er blevet afholdt.

Det har dig vist sig at være en stor opgave. Ansøgninger fra beboerne om tilbygninger og tilpasninger kan derfor ikke behandles endnu. Det færdige katalog forventes færdigt i løbet af en måneds tid, og derefter kan ansøgninger behandles.

8. Midtvejsmøde

Det blev aftalt at afdeling 8 afholder midtvejsmøde for alle beboere mandag den 18. september kl. 19.00.

9. Parkeringsplads

Der er stadig ikke sket noget med handicapskiltet til beboeren. Elva kontakter Ungdomsbo om sagen.

10. Evt.

Diskussion om afdelingens holdning til 3i1's arbejde.